



Styrelsemötesprotokoll 2015–11–03

Närvaro:	Viktor Attoff	Ordförande	
	Elise Eborn	Propagandamästare, tillika sekreterare	
	Amelia Andersson	Studierådsordförande	
	Anna Lissborg	Källarmästare	
	Martin Johansson	Sexmästare	
	Lisa Claesson	Cafémästare	
	Marcus Liljenberg	Näringslivsansvarig	
	Sara Lindgren	Programmästare	
	Nicolas Salas	Överphös	
	Adjungerade	Carolina Koronen	Vice Kårordförande TLTH
		Oskar Hansson	Kårkontakt TLTH
		Daniel Lundell	Revisor
		David Larsson	
		Nick Persson	
Martin Bergman			
Axel Wihlborg			
Måns Ansgariusson			
Sofia Siljeholm			
Johan Rönnåker			
Peter Seimar	fr.o.m. §8		
Emma Asklund	fr.o.m. §7		
Felicia Carlsson	fr.o.m. §8		

§1 OFMÖ Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet öppnat kl 12:08.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Mötet **beslöt**
att adjungera Nick Persson, Martin Bergman, David Larsson, Peter Seimar, Sofia Siljeholm, Johan Rönnåker, Axel Wihlborg, Måns Ansgariusson, Emma Asklund och Felicia Carlsson.

§4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt**
att godkänna dagordningen med tilläggen §13.1 Fria föreningar och §13.2 Utskott.

§5 Föregående mötes protokoll Inga protokoll godkändes.

§6 Information från kåren Oskar Hansson berättade att valet till fullmäktige är öppet, att Pålsjö Ängsblad släpps imorgon och att det är ARKAD nästa vecka.



- §7 Information PLD && PLC Amelia Andersson berättade att det är UNA-möte idag och att det blir en ny programmeringsgrundkurs nästa år.
- §8 Hemsida Amelia Andersson berättade att hon pratat med DWWW och att grunden i hemsidan är bra, men att det är många fulhack ovanpå. Hon sade att det vore bra att tillsätta en arbetsgrupp som kommer med en motion till VTM, och att det är viktigt att göra om sidan i grunden då många av funktionerna är sönder.
- Daniel Lundell sade att det är bättre att tillsätta en grupp som gör en projektöversikt och sen låta DWWW koda än att tillsätta en separat projektgrupp.
- Nicolas Salas frågade hur lång tid det kommer ta om DWWW kodar.
- David Larsson sade att det beror mycket på om man bygger sidan helt från scratch eller om man vill ta bort och laga vissa saker bara.
- Daniel Lundell föreslog att göra en översiktsanalys över vad som skulle vara kvar, och sen implementera allt iterationsvis.
- Amelia Andersson sade att det vore bra att öppna upp utvecklingen för mer folk än bara DWWW, för att få in nytt folk som kanske inte vill jobba med den gamla hemsidan.
- Peter Seimar sade att det annars vore bra att gå med i DWWW och förnya.
- David Larsson sade att root och sudo också bör vara med i utvecklingen.
- Peter Seimar sade att vara med i DWWW bara gav access och medlemskap på en maillista, och att man inte råkar ut för drygheit om man inte medvetet pratar med Mattias.
- Amelia Andersson undrade hur det skulle gå om någon i DWWW inte vill vara med och utveckla.
- David Larsson sade att DWWW i så fall skulle kunna till exempel jobba i två delar, dels med nya hemsidan, dels med gamla.
- Styrelsen **beslöt** att göra en proposition om ny hemsida.
- Styrelsen **beslöt** att stryka punkten Hemsida från beslutsuppföljningen.
- §9 Middag med E-styret Viktor Attoff berättade att han fått en påminnelse från E-styrelsen om middag, och att han kommer lägga upp en doodle.
- §10 Dansmattor under tentaveckor Viktor Attoff läste mailet från Ludvig Eriksson som handlade om oljud under tentaveckan och vecka 8.



- Sara Lindgren sade att det gick att ta upp det med programmästeriet.
- Amelia Andersson sade att det mest handlar om högljuddhet i allmänhet.
- Anna Lissborg undrade om det inte bara gick att be dem vara tysta utav respekt, istället för att ta ett beslut på det.
- Johan Rönnåker sade att man lika bra bara kan se till att folk visar hänsyn.
- §11 Veckans insamling Viktor Attoff frågade styrelsen om de vill göra något skämmigt för att få in mer pengar.
- Sara Lindgren föreslog pajkastning.
- Martin Johansson föreslog att bjuda på mat.
- §12 Datum för workshop Styrelsen **beslöt** att ha styrelseworkshop den 9 november.
- §13 Reflexvästar Sara Lindgren visade ytterligare bilder på reflexvästarna
- §13.1 Fria föreningar Viktor Attoff sade att han tänkt ta upp diskussionen om fria föreningar igen, för att ta fram på HTM2.
- §13.2 Utskott Anna Lissborg sade att de med instrument som ska förvaras i utskott kommer få access, och att andra får hålla sig undan tills efter Sångarstriden.
- Viktor Attoff frågade om det gick att ha instrumenten någon annanstans.
- Måns Ansgariusson frågade om sexförrådet gick.
- Viktor Attoff sade att folk inte får springa vid alkoholen. Han sade även att den som det berör mest är valberedningsordförande.
- Anna Lissborg berättade att hon pratat med honom och att det är ok.
- §14 Beslutsuppföljning
- | Ansvarig: | Beslut: | Beslutat: | Rapporteras: |
|-----------|------------|-----------|--------------|
| Sara | Ouveraller | S13 | S32 |
- §15 Utskottsrapporter Inga övriga kommentarer på utskottsrapporter.
- §16 Ekonomisk status Ludvig Eriksson sade att det är lite ont om pengar, men att de är på väg in.
- David Larsson uppmanade styrelsen att tömma sina fack.
- Ludvig Eriksson sade att alla fakturor bör ha blivit betalda.
- §15 Val av funktionärer **Propagandamästeriet**



DWWW-medlem Lisa Claesson (dat12lcl)
DWWW-medlem Jesper Grahm (dat15jgr)

Programmästeriet

Märkvärdig Nick Persson (dat14npe)

§16 Övrigt

Viktor Attoff berättade att han håller på att fixa en arbetsgrupp till frågan om Vice Ordförande.

Nicolas Salas berättade att PH bett att golvet i styrelserummet städas så att det går att se om det behövs bytas eller inte.

Marcus Liljenberg berättade att det är lunchföreläsning med Valtech och sedan ölprovning på Glorias.

§17 Meddelanden

Sara Lindgren berättade att det är ölprovning på sektionen och att biljetter säljs nu på torsdag.

§18 OFMA

Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet avslutat kl 13:06.

Vid protokollet

Justeras

Elise Eborn
Propagandamästare, tillika sekreterare

Viktor Attoff
Ordförande